

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



Sino Hotels

城市花園酒店 City Garden Hotel



酒店及康樂會所 Hotels and Recreational Clubs

城市花園酒店重視於業務中實踐環境管理,除了遵守既定的環保政策,還致力透過節約能源,改善廢物管理及減少 廚餘,積極與酒店住客、員工以及承辦商共建環保文化,推 廣低碳生活。

City Garden Hotel places strong emphasis on environmental management in its operations. Apart from adhering to the established environmental policy, the Hotel is also dedicated to promoting a culture of environmental sustainability and low carbon living to hotel guests, employees and contractors through energy conservation, improvements in waste management and minimising food waste.



於客房使用補充裝沐浴露和洗髮水,取代一次性包裝用品,以減少塑料廢物。

Replacing one-off packaging amenities with refillable shower gel and shampoo dispensers in guest rooms to reduce plastic waste.



參與由非政府組織舉辦的紙包飲品盒回收活動,於餐飲場所收集廢紙包飲品盒,以再造成再生紙及泰國農村地區的耐熱屋頂瓦片。

Participating in a drink carton recycling campaign organised by a non-governmental organisation to collect waste drink cartons at its food and beverage outlets for remanufacturing as recycled paper and heat resistant rooftop tiles in rural villages in Thailand.



參考世界自然基金會香港分會的《可持續海鮮指南》 為旗下餐廳選擇海鮮,並自2012年起停止在所有餐廳 和宴會中提供魚翅。

Following WWF Hong Kong's Sustainable Seafood Guide in selecting seafood offered at its food and beverage outlets and ceasing to serve shark fin dishes at all of its restaurants and banquets since 2012.